
Rada Miasta Radymna 
Radni - Sesja 

Protokół nr XLVIII/2022 

XLVIII Sesja w dniu 13 września 2022 r.  

  

Obrady rozpoczęto 13 września 2022 r., o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:31 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 Radnych. 

Obecni: 

1. Tomasz Andrejko 

2. Jan Broda 

3. Joanna Burbeło 

4. Mariusz Diawoł 

5. Piliszko Edward 

6. Marek Jackowski 

7. Małgorzata Kalin 

8. Barbara Krzyżanowska 

9. Zygmunt Marciak 

10. Andrzej Pacek 

11. Janusz Sobejko 

12. Paweł Suchodolski 

13. Zygmunt Uszakiewicz 

14. Tomasz Zieliński 

15. Justyna Żelak 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

Pan Mieczysław Piziurny – Burmistrz Miasta Radymna, 

Pani Zofia Kawałek - Sekretarz Miasta Radymna, 

Pani Janina Kaczmarz – Skarbnik Miasta Radymna,  

Pani Anna Philipp-Pruchnik – Radca Prawny, 

Pani Małgorzata Trojnar – Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Radymnie. 

Pani Agnieszka Andruszko – Kierownik MOPS w Radymnie. 

 

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Pacek - Przewodniczący Rady Miasta Radymna. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Przewodniczący otworzył obrady XLVIII sesji Rady Miasta Radymna, przywitał 

uczestników sesji oraz stwierdził prawomocność obrad. Obecnych było 14 Radnych. 

Nieobecny był Pan Paweł Suchodolski. 

 

Pan Przewodniczący poinformował wszystkich uczestników sesji Rady Miasta Radymna, że 

obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz, 

że klauzula informacyjna RODO znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miasta Radymna. 



Pan Przewodniczący poinformował Radnych uczestników sesji Rady Miasta Radymna  

o sposobie głosowania przy pomocy systemu eSesja. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący odczytał Porządek obrad XLVIII sesji, który przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja o stanie przygotowań  samorządowych jednostek oświatowych do realizacji 

zadań związanych z rozpoczęciem roku szkolnego /dyrektorzy jednostek oświatowych/. 

5. Informacja Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej na temat realizacji zadań 

za 2021 r. 

6. Informacja Burmistrza Miasta o realizacji budżetu Miasta w I półroczu 2022 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2022 r. – projekt 

49/XLVIII. 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta 

Radymna na lata 2022-2025 z perspektywą na lata 2026 - 2030” – projekt 50/XLVIII. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców 

zawodowych zatrudnianych w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym 

jest Miasto Radymno – projekt 47/XLVIII. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie zwrotu skargi i wskazania organu właściwego – projekt  

46/XLVIII. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Rzeszowie – 48/XLVIII. 

12.Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

13.Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 

14.Wolne wnioski i informacje. 

15.Zapytania. 

16.Zakończenie obrad sesji. 

Nikt nie złożył wniosku o zmianę porządku obrad. 

Pan Przewodniczący złożył wniosek o procedowanie projektów uchwał bez konieczności ich 

odczytywania. Wniosek został przyjęty przez aklamację. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 
 

Pan Burmistrz składając sprawozdanie poinformował o: 

- wykonaniu budowy sieci energetycznej NN oświetlenia ul. Sanowej w Radymnie, 

- zakończeniu budowy sieci energetycznej NN na ul. Stefana Okrzei, 

- przebiegu robót przy przebudowie budynku szkoły w Koszarach celem przywrócenia jej 

funkcji edukacyjnych, 

- przebudowie dróg oraz harmonogramie wykonywania robót obejmującym ulice: Kołłątaja, 

Orzeszkowej i Norwida w br., po czym będą remontowane następne ulice, 



- programie Cyfrowa Gmina przedmiotem, którego jest zakup, dostawa, instalacja, 

konfiguracja oraz wdrażanie sprzętu komputerowego i oprogramowania oraz świadczenia 

usług diagnozy cyberbezpieczeństwa, 

- realizacji zakupu i przekazania 68 laptopów w ramach programu wsparcia dzieci 

popegeerowskich, 

- przygotowywaniu dokumentacji na przebudowę dróg – ulice: Zachariasiewicza, 

Sienkiewicza oraz łącznik pomiędzy tymi ulicami, parking dla samochodów osobowych przy 

ul. Sienkiewicza,  

- wykonaniu dokumentacji projektowej przebudowy drogi gminnej – ulice: Polna, Gruszki, 

Narutowicza, Okrzei, Bema, Strażackiej, Plac Piłsudskiego, Cicha, Batorego, Legionów, 

Zielonej, Plażowej, 

- ogłoszeniu, i braku rozstrzygnięcia z uwagi na cenę, przetargu na przebudowę drogi 

dojazdowej do pól oraz ogłoszeniu drugiego przetargu, 

- podpisaniu umowy z Wojewodą Podkarpackim na realizację przebudowy ul. Dolnej  

(w trakcie jest opracowywana dokumentacja przetargowa), 

- pracach projektowych budowy wodociągu od SUW Święte do SUW Radymno, 

- zakupie przystanku na ul. Złota Góra, 

- wykonaniu prac remontowych na drogach miejskich, 

- zorganizowanych imprezach nad w okresie wakacyjnym („Na brzegu liny” nad zalewem 

ZEK oraz Piknik Rodzinny „Wolni od uzależnień” na placu przy kościele pw. NSJ,), 

potańcówkach piątkowych nad ZEKiem. 

Pan Burmistrz odpowiadał na pytania dot. kolejności remontów dróg (p. Zygmunt 

Uszakiewicz) oraz finansowania budowy wodociągu z SUW Święte do SUW Radymno  

(p. Tomasz Andrejko). 

Pan Przewodniczący zwrócił uwagę, że nowy przystanek na ul. Złota Góra już został 

zdewastowany. 

 

4. Informacja o stanie przygotowań samorządowych jednostek oświatowych do realizacji 

zadań związanych z rozpoczęciem roku szkolnego /dyrektorzy jednostek oświatowych/. 
 

Pani Małgorzata Trojnar – Dyrektor Przedszkola samorządowego, przedstawiła informację  

o stanie przygotowań do nowego roku szkolnego po czym odpowiadała na pytania p. Marka 

Jackowskiego. 

Pani Sekretarz przedstawiła informację o stanie przygotowań Szkoły Podstawowej do roku 

szkolnego po czym odpowiadała na pytania p. Marka Jackowskiego. 

5. Informacja Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej na temat realizacji 

zadań za 2021 r. 

Pani Agnieszka Andruszko złożyła informacja Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej na temat realizacji zadań za 2021 r. 

6. Informacja Burmistrza Miasta o realizacji budżetu Miasta w I półroczu 2022 r. 
 

Pani Skarbnik złożyła informację o realizacji budżetu Miasta w I półroczu 2022r. 



W trakcie przedstawiania informacji przez Panią Skarbnik, Pan Przewodniczący złożył wniosek 

o debatowanie na przedmiotową informacją bez konieczności jej przedstawiania  

w całości. Wniosek został przyjęty przez aklamację. 

Odbyła się dyskusja nt. przedstawionej informacji, podczas której na pytania Pana Janusza 

Sobejko odpowiadała Pani Skarbnik. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2022 r. – 

projekt 49/XLVIII. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zarządził 

sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2022 r. – projekt 

49/XLVIII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Suchodolski 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta 

Radymna na lata 2022-2025 z perspektywą na lata 2026 - 2030” – projekt 50/XLVIII. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zarządził 

sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Radymna 



na lata 2022-2025 z perspektywą na lata 2026 - 2030” – projekt 50/XLVIII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Suchodolski 

O godz. 1244 na wniosek Pana Mariusza Diawoła, Pan Przewodniczący ogłosił przerwę  

w obradach. 

O godz. 1253 Pan Przewodniczący wznowił obrady. Na Sali Narad obecnych było 14 Radnych. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych i doradców zawodowych zatrudnianych w szkołach i przedszkolach, dla 

których organem prowadzącym jest Miasto Radymno – projekt 47/XLVIII. 
 

Pan Zygmunt Marciak, w imieniu Klubu WDR, złożył wniosek o dokonanie poprawki 

polegającej na zmianie zapisu §1 polegającą na zamianie wymiaru godzin z 22 na 20 dla 

stanowisk wymienionych w ust. 1 do 6. 

Pani Sekretarz, odpowiadając na pytanie Pana Marka Jackowskiego, poinformowała  

o poszczególnych stanowiskach, ich czasie pracy oraz wymaganiach. 

Pan Marek Jackowski poparł wniosek złożony przez Pana Zygmunta Marciaka. 

Pan Janusz Sobejko poinformował o procedowaniu projektu uchwały podczas posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek o dokonanie poprawki polegającej na zmianie zapisu §1 polegającą na zamianie 

wymiaru godzin z 22 na 20 dla stanowisk wymienionych w ust. 1 do 6. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Suchodolski 

 



Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały wraz  

z przyjętymi poprawkami Komisję Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia 

pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zarządził 

sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców 

zawodowych zatrudnianych w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym 

jest Miasto Radymno – projekt 47/XLVIII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Suchodolski 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zwrotu skargi i wskazania organu właściwego – projekt 

46/XLVIII. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zarządził 

sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zwrotu skargi i wskazania organu właściwego – projekt 

46/XLVIII.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Małgorzata 

Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz Sobejko, Zygmunt 

Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Jackowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Suchodolski 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Rzeszowie – 48/XLVIII.  
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji – opinia pozytywna. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zarządził 

sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Rzeszowie – 48/XLVIII. .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Małgorzata 

Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz Sobejko, Zygmunt 

Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Jackowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Suchodolski 

 

12. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 
 

Brak zgłoszonych interpelacji. 

W ramach zapytań Pan Burmistrz odpowiadał na pytania Pana Marka Jackowskiego odnośnie 

stawek godzinowych dla strażaków OSP za godziny szkoleniowe. 

Pan Janusz Sobejko zaproponował, żeby oceny stawek dokonać po planowanych na 

październik posiedzeniach Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego i wysłuchaniu 

opinii strażaków w przedmiotowej sprawie. 



Pan Burmistrz odpowiadał na pytania Pani Joanny Burbeło odnośnie planów i harmonogramu 

remontów ulic oraz Pana Tomasza Zielińskiego odnośnie zapadliny w drodze obok banku PKO 

BP.  

13. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 

 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Sekretarz przedstawiła informację o zrealizowanych 

wnioskach Radnych składanych na poprzednich sesjach i komisjach. 

 

14. Wolne wnioski i informacje. 

Pan Zygmunt Uszakiewicz złożył wniosek o oznakowanie ul Piaskowej znakiem 

dopuszczającym wjazd pojazdów do 3.5 tony od ul. Budowlanych aż do zalewu ZEK. 

Pan Zygmunt Uszakiewicz złożył wniosek o zamontowanie na ul Piaskowej progów 

zwalniających przy początku ogrodzenia Ogrodów Działkowych oraz przy zalewie ZEK 

ponieważ kierowcy nie zachowują się tam odpowiedzialnie, po raz trzeci w br. uszkodzili 

ogrodzenie i jest tam niebezpiecznie. 

Pani Joanna Burbeło złożyła wniosek o renowację zabytkowej kolumny z figurą NMP  

w Parku Miejskim. Pełną treść wniosku odczytał Pan Przewodniczący. 

Pan Edward Piliszko podziękował Panu Burmistrzowi za zamiar remontu alejki głównej na 

Cmentarzu Starym oraz złożył wniosek o wystąpienie do właściciela firmy FARM-BUD żeby 

wyremontował podjazd przed bramą główną wjazdową na teren zakładu przy ul. Budowlanych. 

Pan Marek Jackowski złożył następujące wnioski: 

- wniosek o zamontowanie trzeciej lampy oświetlenia ulicznego na ul. Kilińskiego, 

- wniosek dokonanie sprawdzenia stanu oznakowania oraz wymianę dwóch wyblakłych 

znaków drogowych w Rynku, 

- wniosek o uzupełnienie nawierzchni (załatanie dziur) na łączniku Runek - Legionów oraz na 

zapleczu kamienicy Rynek 23. 

Pan Tomasz Andrejko ponowił wniosek o montaż progu zwalniającego na ul. Młynarskiej. 

15. Zapytania. 

Pan Tomasz Andrejko zapytał o zamiar zgłoszenia do któregoś z fundusz remont drogi od ronda 

aż do zakończenia ul. Słowackiego, na co Pan Burmistrz poinformował, że bierze pod uwagę 

remont tej drogi ale zachowana zostanie wcześniej przedstawiona kolejność remontów dróg. 

Pan Tomasz Zieliński zapytał czy przyszła odpowiedź od Konserwatora Zabytków odnośnie 

budowy na stadionie budki suflera i zegara oraz o losy dotacji w wysokości 450 000 zł na klub, 

na co Pan Burmistrz poinformował, że na realizację budki suflera oferty złożone na zapytanie 

przekraczały kwotę przyznaną w budżecie obywatelskim na to zadanie i będzie opracowywane 

nowe zapytanie. Odnośnie dotacji 450 tys. na budowę nowej siedziby klubu to nigdy takiej 



dotacji Miasto nie otrzymało zaś otrzymana dotacja z Funduszu Inwestycji Lokalnych w tym 

na budowę oświetlenia ul Sanowej. 

Pani Małgorzata Kalin zapytała o losy wniosku odnośnie placu zabaw przy ul. Kolejowej  

i czy już są zamontowane zamknięcia, na co Pan Burmistrz poinformował, że jeśli jeszcze nie 

zostały zamontowane to w dniu jutrzejszym zostaną zamontowane i klucze zostaną przekazane 

osobom, które będą otwierać i zamykać plac zabaw w odpowiednich porach.  

 

16. Zakończenie obrad sesji. 

 

O godz. 13:31 Pan Przewodniczący zakończył obrady XLVIII sesji Rady Miasta Radymna. 

 

                                                                                                            Przewodniczący 

                                                                                                           Rada Miasta Radymna 

                                                                                                          Andrzej Pacek 

Protokołował: Henryk Wolski 

 


